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ZAPISNIK
5. seje Nadzornega odbora Obcine Kr5ko,
kije bila v torek, 28. 5.2019, ob 17.00. uri,

v sejni sobi >SPSZ< Obcine Kr5ko.

Prisotni dlani: Davorin Dimid, Zlata Gaj5ak Polgaj, lrma Faflek, Janez Kerin, Ani
Nu5a Masnik, Damjan Reber5ek in David Sliv5ek

Ostali prisotni: Ajda Strucl - obcinska uprava.

Sejo je vodil Janez Kerin - predsednik Nadzornega odbora.

S sklicem je bil predlagan naslednji DNEVNI RED:

1. Dolocitev dnevnega reda

2. Potrditev zapisnika 4. redne seje Nadzornega odbora in pregled realizacije sklepov

3. Seznanitev o ugotovljenih dejstvih in okoli5cinah prijave ND Posavje Kr5ko glede

oddaje nepremidnega premoZenia v lasti Obcine Kr5ko

4. Seznanitev o poteku nadaljevanja nadzora v Obdini Kr5ko in druZbi Kostak d.d.

KrSko - izvajanje gospodarske javne sluZbe ravnanja z odpadki v obcini Kr5ko

5. Aktivnosti NO v dasu od 4. seje NO, pobude in predlogi clanov NO Obcine Kr5ko

6. Razno.

Predsednik nadzornega odbora Janez Kerin je najprej pozdravil prisotne in ugotovil
navzodnost petih dlanov, s 6imer je bila sklepdnost zagotovljena.

K 1. tocki

e lani Nadzornega odbora so soglasno sprejeli s sklicem predlagani dnevni red.

K 2. tocki

Prisotni dlani Nadzornega odbora so brez pripomb prisotni dlani soglasno potrdili
zapisnik 4. seje Nadzornega odbora.

Pred zadetkom tretje tocke se seji pridruZita 5e clana David Sliv5ek in Ani Nu5a Masnik.

K 3. tocki

Uvod k predlagani tocki je podal Janez Kerin in besedo prepustil Damjanu Reber5ku
in lrmi Faflek. Predstavila sta vsebino pogovorov z obema stranema in poudarila, da
po njunem mnenju zaenkrat nic ne kaZe na to, da je prihajalo do kr5itev pri oddaji
zemlji5c naprej s strani NK Kr5ko.

Davorin Dimic predlaga, da se uvede nadzor in da se bolj natandno razi5de, alije pri5lo

do kr5itev pogodbe med NK Kriko in Obcino Kr5ko, predvsem, alije NK Kr5ko pridobila
soglasje lastnika za nadaljnjo oddajo zemlji5c.
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Y razpravi so sodelovali: vsi prisotni

Po razpravi so clani Nadzornega odbora sprejeli (6 glasov za, 1 glas proti) naslednje:

Nadzorni odbor sprejme sklep o izvedbi nadzora oddaje nepremidnega
premoZenja v lasti Obdine Kr5ko - Sportne povriine.

Nadzorni odbor sprejme sklep, da se za porodevalca v nadzoru pooblasti
Damjana ReberSka in lrmo Faflek.

K 4. tocki

Uvod k tockije podal Janez Kerin in povzeldogajanje na konkretnem nadzoru. Davorin

Dimic je pojasnil, da je v preteklem mesecu komuniciral s podjetjem KPMG. KPMG je

pripravljen predstaviti potek nadzora in kondno porocilo nadzornemu odboru, vendar

bodo za to storitev izstavili radun. e lani so mnenja, da je porocanje na seji nadzornega

odbora 2e bilo v5teto v cenijavnega narocila.

elani se strinjajo, da je potrebno preveriti, kdo je porodilo sploh potrdil (preveri D.

Dimic) in kaj natandno obsega javno narodilo - porodanje da ali ne (preveri J. Kerin).

V razpravi so sodelovali: Janez Kerin, Davorin Dimid, lrma Faflek, Ani Nu5a Masnik,

David Sliv5ek.

Po razpravi clani Nadzornega odbora niso sprejeli nobenih sklepov.

K 5. tocki

Uvod k tocki je podal Janez Kerin in ostalim dlanov predstavil odgovor nadzornega
odbora na vpra5anje svetnika Du5ana Sist<a. Pojasnil je tudi, da je od direktorice
obcinske uprave, gospe eopar, pridobilvso zaproseno dokumentacijo v zvezizreviziio
v letu 2017, s 6imer so bile odpravljene vse dileme glede izvedbe revizije.

Y zvezi udeleZbe predstavnika Nadzornega odbora na 5. seji Obcinskega sveta

Obcine Kr$ko, dne 30. 5.2019, so se clani dogovorili, da se seje predvidoma udele2i

Davorin Dimic.

Janez Kerin je pozval dlane, da se udeleZijo seminarja v oktobru, ki ga organizira
Nebra. Dogovorijo se, da se jih v mesecu septembru , zaradi dasovne oddaljenosti, 5e

enkrat pozove na prijavo.

Janez Kerin je pri clanih opravil poizvedbo glede potrebe po uporabi prenosnega

radunalnika pri njihovem delu. Glede na opravljeno poizvedbo je prenosni racunalnik
na podlagi reverza, za delo v NO prevzel Janez Kerin.

V razpravi so sodelovali: Janez Kerin, Davorin Dimi6, Ani NuSa Masnik, Ajda Strucl.

Po razpravi clani Nadzornega odbora niso sprejeli nobenih sklepov.



K 6. todki

Pri 6. todki ni bilo razprave.

Po teh razpravahje predsednik Janez Kerin zakljucil 5. sejo Nadzornega odbora.

Seja je bila zakljudena ob 17.55 uri.

Zapisala:
Aida Struclrr
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